
Bestyrelsesmøde den 22. maj 2014 

Mødet afholdt hos Knud, afbud fra Henrik. 

Status på økonomi: Der mangler noget kontingent fra en grundejer, Robert har en aftale på restbeløbet.  

Vi er fortsat tilfredse med pasning af de grønne arealer, håber det fortsætter? 

Vi slap rimelig billigt gennem vinteren, kun en udgift på cirka 9000 kroner. 

Formanden har skrevet til kommunen omkring asfalt på Svingkærstien, men kommunen svarer aldrig 

tilbage. 

Der er flere grundejere der efterlyser om man kan lave tid hvornår der må slås græs? Det er nok svært at 

lave tider på dette i en gammel grundejerforening, og mange har også den ide at det ikke generer en nabo 

at man slår græs. 

Bestyrelsen henstiller dog at græsslåning ikke sker efter klokken 19:00, det 

kan vel ikke være umuligt at overholde dette? 

Bestyrelsen finder det ikke rimeligt at kasseren skal bruge dage på at få opkrævet kontingent. Vi har derfor 

besluttet at kasseren fremsender en rykker 14 dage efter sidste betalingsfrist. Herefter kan grundejeren 

betale eller forklare en grund til den manglende betaling. Er der ikke sket noget de næste 14 dage vil sagen 

overgå til inkasso. 

Lokalrådet har spurgt om grundejerforeningen ønsker bump på Bygårdsvej. Ja, der er vedtaget bump på 

Bygårdsvej af kommunen, så det ønsker vi stadig.  

Men et bump på Bygårdsvej løser ikke problemet med den hurtige kørsel og megen trafikstøj. 

Det blev foreslået at man runddelte brev til de 20 grundejere, der ikke har oplyst en mailadresse. 

Undertegnede mener ikke det hjælper, der er opfordring på hjemmesiden, der er skrevet om det på 

indkaldelse til flere generalforsamlinger. Vi må formode at de manglende grundejere ikke ønsker dette. 

På bestyrelsens vegne 

Knud Due Andersen 


